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תמצית העובדות
1. המבוקש עבד בחברת Miel אשר עסקה בתחום הנדל"ן. חברת Miel הייתה מחולקת למספר אשכולות כשכל אשכול עוסק בתחום נדל"ן אחר. המבוקש היה בעל מניות ומנכ"ל חברת  Miel Country Estate (חברת אם) חברה זאת מחזיקה 100% ממניות חברת Miel Investments in Country Estate (להלן: " MIZN"), חברת CJSC Barvikha Village וחברת Miel –ZN (חברות בת). בנוסף לכך, חברת Barvikha Village היתה גם בשליטתו של המבוקש, והמבוקש כיהן כמנכ"ל חברת MIZN. 
2. מעבר לחברות אלה, המבוקש היה בעל 100% ממניותיה של חברה בשם Forest ecosystems  והיה המנכ"ל של חברה זאת והמבוקש הקים חברה נוספת בשם GrandInvest . 
3. לפי בקשת ההסגרה וההחלטות הפרוצדורליות שצורפו לבקשת ההסגרה, בין התאריכים 20.02.2007 - 21.02.2008 המבוקש רימה, ביחד עם מספר עובדים בכירים שזהותם אינה ידועה בחברות MIZN ו-Barvikha Villag, משקיעים בפרויקט דירות יוקרתי בכתובת: Oditsovski District, Barvikhinski construction site village Barvikha במוסקבה (להלן "פרויקט Barvikha Village"). על מנת להוציא לפועל את המרמה נחתמו חוזים שונים בין כל החברות (חוזה בין MIZN ל-Barvikha Villag, חוזה בין Barvikha Villag ל- Forest ecosystems וחוזה בין - Forest ecosystemsל- GrandInves). 
4. המבוקש הציג למשקיעים דרישה לפיה על מנת להשקיע בפרויקט עליהם לחתום, במקביל, על שלושה חוזים נפרדים: חוזה מול חברת MIZN, חוזה נוסף מול חברת Barvikha Villag וחוזה שלישי עם חברת  JSC GrandInvest. טענת המבוקש היתה כי זהו תנאי הכרחי על מנת להעביר את הבעלות על הנכסים בפרויקט Barvikha Village והשטח על שמם. הנכסים והשטח היה אמור לעבור לבעלותם של המשקיעים עד ליום 01 ביולי 2009.
5. נטען על ידי רשויות רוסיה כי המבוקש העביר את הכספים מחברת Barvikha Village לחברת Forest ecosystems ומשם לחברת GrandInvest. טענתם היא כי חברת GrandInvest הינה חברת קש שלא היתה יכולה לעמוד בהתחייבויותיה לפי החוזה ושכל מטרתה היתה שהכספים יועברו אליה כחלק מהמרמה. מתלונתו של אנדריב עולה שהוא העביר כספים ישירות לחברת MIZN (כ-2 מליון רובל)ושהוא העביר כסף במזומן גם ישירות לחברת GrandInvest (כ-700 אלף דולר), התשלום נעשה במשרדו של המבוקש בחברת Miel בנוכחות עובדי חברת Miel . מחברת Forest ecosystems  לחברת GrandInvest הועבר סכום של 460,000,000 רובל במהלך שנת 2007.
6. בנוסף, המבוקש הוביל לחתימת חוזה הלוואה מגובה במשכנתא בין חברת Barvikha Village לבין בנק Rosbank בסך 20 מיליון דולר מיום 7.05.2007 וזאת לצורך ביצוע עבודות בפרויקט. מההודעות שצורפו לבקשת ההסגרה עולה כי לא היה צורך בנטילת הלוואה באותו מועד שכן טרם התקבלו האישורים המתאימים לתחילת ביצוע עבודות בפרויקט ולחברת Barvikha Village היו כספים שהתקבלו מהמשקיעים השונים שהיו אמורים להספיק על מנת לפתח את הפרויקט. הטענה היא שהכסף הועבר מחברת Barvikha Village לחברת Forest ecosystems ומשם לחברת Learning M ולחברת GrandInvest.
7. בפועל, לאור בעיות כלכליות של חברות תחת קבוצת Miel העבודה בפרויקט לא יצאה לפועל והכספים לא הוחזרו למשקיעים. מתלונתו של אנדריב עולה שבשנת 2011 חברות שונות תחת חברת Miel היו בתהליך של פשיטת רגל ולטענתו בשנת 2011 המשקיעים חתמו עם MIZN  על חוזה חדש במסגרתו הם היו אמורים לקבל את כספי ההשקעה. בפועל, הוא לא הושב לו כספו.
8. היקף המרמה על פי הנטען היא בסכום של כ-14 מיליון דולר (ממשקיעים סכום של 78,135,634 רובל (כ- 2,189,996.32 דולר) ומחברת Barvikha Village (באמצעות חברת Forest Ecosystems) הוא 460,000,000 רובל (כ-12,892,943.39 דולר). בנוסף, גם סכום ההלוואה-20 מיליון דולר.
9. בפועל, נראה שהתחילו עבודות בפרויקט אבל העבודות לא הושלמו והשטח הועבר לבנק לפי הסכם ההלוואה שנחתם מולו. בנוסף, משום שכספים רבים הועברו מחוץ לחברת Barvikha Village על ידי המבוקש ולאור הסכם ההלוואה, החברה נקלעה לקשיים 
10. מבקשת ההסגרה עולה כי, המבוקש יועמד לדין ברוסיה במידה ויוסגר. 
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החלטה על פתיחת הליכים
החלטה על חיפוש המבוקש

הוצאה הודעה אדומה נגד המבוקש
החלטה על פתיחת הליכים נגד המבוקש
צו מעצר הוצא ע"י ביהמ"ש המחוזי במוסקווה
המבוקש נכנס לישראל ושינה את שמו ליצחק יוסף
המבוקש קיבל אזרחות ישראלית

בקשת ההסגרה נשלחה מרשויות רוסיה
בקשת ההסגרה התקבלה במחלקה


מסקנות
רשויות רוסיה לא צירפו ראיות שמוכיחות שהוצג למשקיעים מצג שווא, לא צירפו ראיות לגבי העברות הכספים ולא צירפו ראיות לגבי חברת GrandInvest ומדוע הם סבורים שמדובר בחברת קש. נראה, שאם אכן בוצעה מרמה הרי שכל בכירי Miel ושאר חברות הבת מעורבים במרמה כי היקפה רחב. לכן, נראה מחומר הראיות שצורף שקוליקוב מעורב במרמה שכן הוא ביחד עם המבוקש פנו לבנק על מנת לבקש את ההלוואה. 

שאלה נוספת היא אם בוצעה עבירה של מרמה או עבירה של גניבה שכן לא ברור אם המבוקש הציג מצג שווא למשקיעים או לחילופין שהוא גנב את הכסף מחברת Barvika Village. 

ככל שבוצעה עבירת מרמה הרי שמדובר במרמה בהיקף רחב ביותר שמעורבים בה גורמים נוספים מהחברה ולא רק המבוקש. יחד עם זאת החקירה נפתחה רק נגד המבוקש וכל מי שמסר הודעה, נחקר כעד ולא כחשוד. מפרסומים באינטרנט עולה שגם קוליקוב שהיה מנכ"ל Miel מבוקש להסגרה בגין מעורבות במרמה, מעורבתו הפלילית לא עולה מהחומר שהועבר על ידי רשויות רוסיה. 

לא צורפו לבקשת ההסגרה ראיות לכך שהוצג למשקיעים מצג שווא. בנוסף, אם אכן מדובר במרמה, מדובר במרמה בהיקף רחב ביותר 

סיכום ההחלטות הפרוצדורליות והראיות

הראיות שצורפו לבקשת ההסגרה הן: הודעה של קוליקוב (21.2.2013), פרולוב (מנכ"ל חברת Barvika Village חתום על ההלוואה מהבנק, נגבתה ממנו הודעה ביום 28.02.2013), גולצמן (כיהן כסגנו של פרולוב וכשפרולוב התפטר הוא החליף אותו בתפקידו, הודעה מיום 4.03.2013), עובדת הבנק שנתנה את ההלוואה, תלונתו של אנדריב (אחד מהקורבנות).
על פי מסמך החלטה על פתיחת הליכים מיום 12 אפריל 2012, חוקר מיחידה OVD 1ST Unit of CIU GSU GU MVD מוסקבה:
11. מספר אנשים שזהותם אינה ידועה (עובדים ומנהלים) מחברת CJSC "MIEL – Investments in County Estate" (להלן: MIZN ) ומחברת Barvikha Village, ברחוב Nikolojamskaya street, block 40, building 1 פעלו ביחד עם אחרים וניסו לגנוב כספים מאדם בשם B.F Andreev (להלן: "אנדריב") ע"י הצגת מצג שווא של מכירת שטח בפרויקט Barvikha Village. החבורה חתמה עם אנדריב על הסכמי השקעה – הסכם מספר 27 מיום 15.03.2007 והסכם מספר 28 מיום 19.03.2007. ההסכמים נחתמו ע"י חברת  MIZN ובנוסף, נחתמו חוזים מקדמיים - חוזה מספר 36 מיום 15.03.2007 וחוזה מספר 37 מיום 19.03.2007 שנחתם ע"י חברת Barvikha Village. במסגרת החוזה, ההתחייבות הייתה לבנות שני בנייני מגורים בפרויקט Barvikha Village לא יאוחר מיום 01.07.2009.
12. על מנת לבצע את מעשה הגניבה, הוקמה חברת קש בשם GrandInvest. נציגים מחברת Barvikha Village ומחברת  MIZN חתמו עם אנדריב על חוזה מטעם חברת  GrandInvest – חוזה מספר 36 מיום 15.03.2007 במסגרתו יועבר סכום של 314,857 דולר אמריקני וחוזה מספר 37 מיום 19.03.2007 במסגרתו יועבר סכום של 314,164 דולר אמריקני בנושא תחזוקה של הבניינים. לא ניתן היה לבצע חוזים אלה עם חברת GrandInvest שכן לחברה זו אין יכולת עסקית וכלכלית.  
13. החבורה שכנע את אנדריב שעליו לחתום על החוזה עם חברת GrandInvest ועליו להעביר לה את הכספים על מנת לממש את ההסכמים שהוא חתם עם שתי החברות שלעיל. 
14. חברת GrandInvest קיבלה מאנדירב סכום של  16,414,937 רובל (1,560,671 ₪) שלאחר מכן נגנב.
15. הוחלט לפתוח חקירה באישום לפי סעיף 159 לחוק הפלילי.
החלטה על פתיחת הליכים מיום 7 במרץ 2013, חוקר מיחידה OVD 1ST Unit of CIU GSU GU MVD מוסקבה
16. המבוקש תכנן לגנוב כספים שהיו שייכים למשקיעים בפרויקט Barvikha Village ע"י הצגת מצג שווא והפרת אמון. העבירה בוצעה לא יאוחר מיום 21.10.2007.
17. המבוקש בשנת 2007 היה בע"מ וכיהן כמנכ"ל חברת MIEL –County Estate. חברת MIEL –County Estate החזיקה 100% ממניותיה של חברת MIZN ושל חברת Barvikha Village. 
18. בתקופה שבין 21.10.2007-06.11.2007 המבוקש ביחד עם אחרים, גנב כסף מחברת Barvikha Village ע"י חברת GrandInvest.
19. המבוקש ביצע פעולות עסקיות שונות, ביניהם חתימה על חוזים, על מנת לגייס כספים בשנת 2007. החוזים שנחתמו עסקו בפרויקט וילות בשם Barvikha Village במוסקבה.
20. במסגרת היותו מנכ"ל חברת MIZN ומנהל חברת Barvikha Village המבוקש, על מנת לבצע את הגניבה, חתם על חוזה מיום 04.07.2006 בין חברת MIZN לחברת Barvikha Village במסגרתו הועברו/יועברו כספים ממשקיעים בפרויקט Barvikha Village לחשבון הבנק של חברת  Barvikha Village
21. המבוקש הוביל לחתימת חוזה בין חברת Barvikha Village לבין JSC AKB ROSBANK בסכום של 20,000,000 דולר והסכמי משכנתא מיום 7.5.2007. למעשה לא היה צורך בסכום הכסף הזה כי לפרויקט Barvikha Village לא היו אישורי בנייה מתאימים. אישורי הבנייה התקבלו מאוחר יותר ביום 01.08.2007. בכל מקרה מה שברור זה שהמבוקש באמצעות החברה שבבעלותו קיבל סכום של 20 מיליון דולר הלוואה מהבנק. 
22. למבוקש לא הייתה כוונה להחזיר את ההלוואה, המבוקש הפר את אמונה של חברת  Barvikha Village 
23. חברת Forest Ecosystems –המבוקש מחזיק 100% ממניותיה. מנכ"ל החברה, Kulikova S.M, מונתה ביום 26.06.2007 ע"י המבוקש והיתה בסוד העניינים לגבי המרמה. 
24. חברת Forest Ecosystems קיבלה כספים מחברת Barvikha Village ובנוסף, המבוקש, באמצעות פרולוב, העביר את כספי ההלוואה מהבנק לחברת Forest Ecosystems. 
25. לאחר מכן, בתקופה שבין 24.10.2007 לבין 6.11.2007  המבוקש ביצע באמצעות חברת הקש GrandInvest, העברות כספים מחשבון – settlement account של חברת Forest Ecosystems מספר חשבון 40702810600001027683 בבנק IMEKSBANK שהוא היום Raiffaizenbank, לחברת  GrandInvest בסכום של 460,000,000 רובל (12,889,890.22 דולר). העברות בוצעו על בסיס חוזה קבלן פיקטיבי מיום 24.10.2007 והמבוקש גנב את הכספים וגרם לחברת Barvikha Village נזק עצום
26. המבוקש והאחרים שפעלו איתו גנבו סכום של 460,000,000 רובל ע"י שימוש בחברת הקש GrandInvest וגרמו נזקים לחברת Barvikha Village ולאי יכולתה לממש חוזים. 
27. המבוקש ביחד עם אחרים פעל במצג שווא וניצול אמון בתקופה שבין 24.10.2007 לבין 6.11.2007 גנב כספים מחברת Barvikha Village בהיקף של 460,000,000 רובל.
28. הוחלט לפתוח בחקירה לפי סעיף 159 לקוד הפלילי הרוסי, לפתוח תיק נגד המבוקש ונגד מעורבים נוספים שזהותם אינה ידועה בגין אותו סעיף אישום, לפתוח בחקירה
החלטה לאחד תיקים פליליים מיום 14 במרץ 2013
29. פתיחת שני תיקי החקירה מיום 12.04.2012. בשני התיקים סעיף האישום הוא סעיף 159 לקוד הפלילי הרוסי
30. תיק החקירה הראשון הוא תיק מספר 28075. המבוקש ניסה לגנוב כספים מחברת Barvikha Village, מאנדריב ומאנשים נוספים [השמות מופיעים] ע"י הצגת מצג שווא וניצול האמון.
31. פעולות המרמה ע"י המבוקש החלו בתאריך לא ידוע אבל לא אחרי 20.02.2007. באותו תקופה המבוקש היה בעל המניות ומנכ"ל חברת Miel Country Estate. לחברה זו שליטה על חברות נוספות שכולן מאוגדות ע"י Miel והן: Miel County Estate, Miel Investments in Country Estate, CJSC Barvikha Village וחברת Miel –ZN. 
32. חברת Miel Country Estate החזיקה 100% ממניות חברות Miel Investments in Country Estate, CJSC Barvikha Village וחברת Miel –ZN.
33. בתקופה שבין 20.02.2007-21.02.2008 תכנן את גניבת הכסף ע"י שימוש בחברה בשם GrandInvest
34. תפקידי החברות השונות: חברת Miel County Estate – תפקידה היה לגייס כספים מאנשים ומגופים משפטיים ולהשקיע את הכספים בפרוייקטי נדלן, חברת CJSC Barvikha Village ביצעה פעולות של השקעה ופיתוח בפרוייקט וילות בשם Barvikha Village, חברת Miel –ZN חברת תיווך נדלן.
35. לגבי חברת Miel Investments in Country Estate – המבוקש היה מנכ"ל החברה וביצע פעולות שונות על מנת לגייס כספים בין השנים 2007-2008. המבוקש ערך חוזים בשם החברה שמטרתם הייתה להעניק למשקיעים זכויות בפרויקט Barvikha Village
36. המבוקש  כבע"מ וכמנכ"ל חברת Miel Country Estate, ביצע עסקאות עם חברת Barvikha Village, מטרת החוזים הייתה העברת בעלות בעתיד על קרקעות למשקיעים במסגרת עסקאות שנחתמו בין המשקיעים לבין חברת MIZN. 
37. המבוקש ארגן שעובדים של חברת  Miel –ZN יתנו ייעוץ לגבי דירות בפרויקט Barvikha Village. 
38. המבוקש, על מנת לגנוב כספים במרמה, בין השנים 2007-2008 החתים את המשקיעים על חוזה עם חברת GrandInvest בטענה שחוזה זה נדרש על מנת לממש את רכישת הבתים בעתיד.  
39. קיים פירוט של החוזים של חברת GrandInvest עם המשקיעים – שם המשקיע והסכום.
40. ע"י הכספים שהועברו במסגרת החוזים הללו עם חברת GrandInvest , המבוקש גנב כספים. חלק מהכספים הועברו גם במזומן. 
41. בנוסף, חברת GrandInvest לא ביצעה התחייבויות במסגרת החוזים עליהם חתמה, היו אמורים להיבנות בתים והם לא נבנו. השטח הועבר מחברת GrandInvest לבנק שנתן את ההלוואה המגובה משכנתא.
42. סה"כ הסכום שהמבוקש גנב הוא – 78,135,634 רובל (7,449,635 ₪).
43. בנוסף, היחידה הראשונה ב- CIU GSU GU MVD במוסקבה, חוקרת את תיק מספר 18067 מיום 07.03.2013 שנוגע לחשדות כי המבוקש ביחד עם אחרים, שזהותם אינה ידועה, ביצעו עבירות לפי סעיף 159 לקוד הפלילי הרוסי. 
44. במסגרת חקירה זו עולה כי בתאריך לא ידוע אבל לא יאוחר מיום 21.10.2007 המבוקש פעל ביחד עם אחרים כדי לבצע פעילות עבריינית. המבוקש שהוא בע"מ ומנכ"ל חברת Miel Country Estate, פיקח על מספר חברות בשנת 2007 בתחום הנדל"ן. 
45. המבוקש בין התאריכים 21.10.2007-06.11.2007 – תכנן גניבה של כסף מחברת Barvikha Village ע"י שימוש בחברת קש בשם GrandInvest. המבוקש בתוקף תפקידו כמנכ"ל החברות ובע"מ הוא גייס משקיעים להשקיע בפרויקט הנדל"ן ב- Barvikha Village.
46. על מנת להוציא לפועל את מעשה הגניבה, המבוקש, בכובעו כמנכ"ל חברת MIZN ערך חוזה מיום 4.7.2006 לפיו כספי המשקיעים יועברו לחשבון – settlement account of Barvikha Village . 
47. בנוסף, המבוקש חתם על חוזה הלוואה עם בנק רוזבנק על סך 20 מיליון דולר לצורך השקעה/שיפוצים של נכסים בפרויקט תמורת משכנתא. מההדעות בתיק עולה כי חוזה ההלוואה עם הבנק הוא מיום 7.5.2007 אך אישורי הבנייה לפרויקט ניתנו רק ביום 1.08.2007. מכאן  שלא היה צורך בלקיחת הלוואה באותו מועד ובנוסף, עולה כי לחברת Barvikha Village היו כספים מהמשקיעים באותו שלב. המבוקש העביר את הסכום של 20 מיליון דולר לחשבון settlement account of Barvikha Village. 
48. המבוקש העביר את סכומי הכסף שהועברו ע"י המשקיעים לחשבון settlement account of Barvikha Village לפי חוזה מיום4.07.2006 ואת סכום ההלוואה על סך 20 מיליון דולר, לחשבון settlement של חברת JSC Forest Ecosystems – שבה המבוקש מחזיק 100% ממניותיה והינו המנכ"ל שלה (להלן: " Forest Ecosystems"). לא ברור בין מי למי נחתם חוזה מיום לפי חוזה מיום 12.06.2006 (ר.פ)  
49. המבוקש מינה את קוליקובה ששיתפה איתו פעולה לתפקיד מנכ"ל חברת Forest Ecosystems. המבוקש בין התאריכים 24.10.2007-06.11.2007, העביר לפי חוזה שנחתם ביום 24.10.2007, את הכספים מחשבון settlement של חברת Forest Ecosystems לחשבון settlement של חברת  GrandInvest, הסכום שהועבר הוא 460000000 רובל שהם 43,862,625 ₪. 
50. המבוקש עמד מאחורי חוזה ההלוואה שבין חברת Barvikha Village לבין בנק ROSBANK בסך של 20,000,000 דולר אמריקני כנגד משכנתא. סכום הכסף נועד לשיפוצים אך למעשה לא נדרשו שיפוצים בהיקף כזה וגם לא היו אישורים לבצע שיפוצים. באוגוסט ובנובמבר 2007 התקבלו אישורי השיפוצים.
51. העבירה במקרה דנן היא גניבה מחברת Forest Ecosystems. הוחלט: לאחד את התיקים בשני תיקי החקירה ומספר תיק החקירה הוא: 28075.
החלטה מיום 14 במרץ 2013, החלטה לפתוח הליכים וכי המבוקש הוא הנאשם
52. חזרה על פרטי העובדות. 
צו מעצר מיום 19 במרץ 2013, ביהמש המחוזי במוסקווה והחלטה לצרף את המבוקש לרשימת המבוקשים הבינלאומית 
53. ביום 30.01.2013 התקבלה החלטה שיש לחקור את הנאשם בעבירה לפי סעיף 159 לחוק הפלילי הרוסי- עבירה של מרמה וגניבה תוך הצגת מצג שווא. 
54. המבוקש פעל עם אחרים על מנת לגנוב כספים בין התאריכים 24.10.2007 – 06.11.2007 מחברת Barvikha Village בסכום של 460,000,000 רובל. בנוסף, נגנב סכום של 78,135,634 מ- 7 משקיעים. 
55. בוצעו פעולות שונות ע"י המשטרה, בין היתר בוצע חיפוש במקומות שונים כולל בביתו של המבוקש ונעשו פעולות על מנת לאתר את המבוקש.
56. ביום 11 מרץ 2013 הוצאה הודעה אדומה (נשלח צו מעצר בינלאומי)
57. העונש בגין העבירות שביצע הוא מעל  5 שנות מאסר.
58. החקירה מתנהלת בהיעדרו
59. במהלך ההליך המשפטי התברר כי לאחר ביצוע העבירות המבוקש נמלט. המבוקש נמלט לישראל בשנת 2010. למבוקש שלושה ילדים.
60. עורך דינו של המבוקש טען במהלך הדיון נגד צו המעצר כי המבוקש לא קיבל זימון לחקירה וכו'. הוחלט להוציא צו מעצר נגד המבוקש שכן הוצגו מספיק ראיות לגבי העבירות ושקושרות את המבוקש לעבירות.
61. ההחלטה מבוססת על סעיפים 97,99 וסעיף 108 לחוק הפלילי
החלטה מיום 5.02.2013 על חיפוש המבוקש
62. תיק החקירה מספר 28075 נפתח ביום 12 באפריל 2012. 
63. חזרה על הסיפור העובדתי. 
64. ביום 30.01.2013 נקבע כי המעשים של המבוקש מהווים עבירה לפי סעיף 159 לקוד הפלילי 
החלטה מיום 11 במרץ 2013 לצרף את המבוקש לרשימת המבוקשים הבינ"ל (הודעה אדומה)
65. במידה ומאתרים את המבוקש יש לעצור אותו.
ראיות

סיכום חקירתו של קוליקוב גריגורי לבוביץ' (להלן: "קוליקוב") מיום 21 בפברואר 2013
66. קוליקוב הינו יו"ר הדירקטוריון חברת MIEL  
67. בתחילת החקירה קוליקוב אומר שהוא מוסיף על הדברים שאמר בהודעותיו הקודמות
68. קוליקוב מוסר כי ברגע שהוא התחיל לחשוד שהמבוקש וסגנו - Kolokolnikov Dmitry Vladimirovich  ביצעו פעולות בניגוד לחוק, הוא החל לעבור על מסמכים שקשורים לחברת Miel, דיבר עם עובדים שהיו מעורבים בפרויקט Barvikha Village. 
69. קוליקוב למד מעובדים מחברת MIEL-ZN – ראש הארגון Yakhontova V.N – חקרו אותו? ומראש מחלקת מכירות – Arkhipova L.A  ומעובדים נוספים שאת שמם אינו זוכר, כי בשנת 2007 המבוקש וסגנו Kolokolnikov  ביצעו פעילות עבריינית. 
70. המבוקש וקולוקוניקוב בשנת 2007 תכננו מעשה מרמה ועירבו עובדים. פעולת המרמה הייתה כדלקמן: חלק מהכספים שהועברו לטובת פרויקט Barvikha Village הועברו לחשבון בנק חברת MIZN  CJSC והחלק השני של הכספים הועברו ע"י המשקיעים במסגרת חוזים בינם לבין חברת GrandInvest.  קוליקוב לא שמע על חברת GrandInvest עד לשנת 2011 כשנפתחה החקירה. 
71. למבוקש ולקולוקולניקוב הייתה חותמת של חברת GrandInvest וגם גישה לכספים של החברה ולחשבון ה- settlement של החברה.
72. קולוקוניקוב היה כפוף ישירות למבוקש בשנים 2007-2008 ומתוקף תפקידו הוא פיקח על פרויקט Barvikha Village ועל פרויקט נוסף בשם Monakovo
73. קולוקוניקוב פוטר באביב 2008 בלחץ של קוליקוב שכן קוליקוב הבין ש קולוקוניקוב מוסר לו מידע שגוי לגבי פרויקטים שונים ביניהם גם פרויקט  Barvikha Village 
74. קוליקוב מוסר שבעבר המבוקש הקים פרויקטים מוצלחים ולכן לא חשדו בו וקוליקוב נתן לו חופש פעולה רב. קוליקוב מוסר כי במחצית השנייה של שנת 2007 חופש הפעולה של המבוקש גדל עוד יותר שכן מחלקת country estate שהמבוקש ניהל, עברה מהמשרדים המרכזיים של חברת Miel לכתובת אחרת –רחוב Nikoloyamskaya מרכז העסקים Rumyantsevo. 
75. קוליקוב מוסר כי המבוקש ניהל את יחידת country estate בחברת Miel בין השנים 1996 ועד לתחילת שנת 2007. בתקופה הזאת המבוקש בנה שלושה פרויקטים ועוד בתים ובכל התקופה הזאת הוא לעולם לא לווה כסף מהבנק
. בפרויקטים של החברה, בתים נבנו מכספים של יחידת country estate ומכספי משקיעים. בנוסף, לא נעשו עבודות בסדר גודל רחב בפרויקט Barvikha Village ועיקר העבודה נעשתה בשנת 2008 לאחר שקולוקוניקוב פוטר. 
76. קוליקוב מוסר שכדי לקבל את ההלוואה של ה-20 מיליון דולר, נעזרו בעובדת לשעבר ב Miel-New Buildings בשם Tikhonovskaya Natalia Dmitrievna וקיבלו שתי התחייבויות מחברות שנשלטות ע"י Tikhonovskaya.
77. קוליקוב מוסר כי בשנת 2007 לא היה צורך בלקיחת הלוואה לפרויקט Barvikha Village.
78. קוליקוב מוסר שהסכום של 20 מיליון דולר שניתן כהלוואה לחברת Barvikha Village הועבר לחברת Learning Center M  הנשלטת ע"י Tikhonovskaya למטרות שאינן ידועות לו ובלי קשר לפרויקט הנדל"ן. לאחר מכן הסכום הוחזר לחברת Barvikha Village. לאחר מכן סכום הכסף הועבר לחברת Forest Ecosystems, שבשליטתו של קולוקוניקוב, הכפוף למבוקש. לאחר מכן סכום הכסף הועבר לחברת GrandInvest. 
79. קוליקוב מוסר כי פרולוב שהוא מנכ"ל חברת Barvikha Village וההלוואה נלקחה על שמו והיה אמור להיות מעורב כי הוא אמון על הנושאים הכספיים, אך קוליקוב מוסר כי כל ההחלטות התקבלו רק ע"י המבוקש. 
80. ההלוואה גרמה לחברת Barvikha Village נזק נוסף בסכום של 700,000 דולר אמריקני (סכום הריבית על ההלוואה). כתוצאה מפעולות אלה חברת Barvikha Village נקלעה לקשיים ופשטה את הרגל. 
81. מוסר שההלוואה של 20 מיליון דולר שהתקבלה אצל Tikhonovskaya לא עוררה אצלו חשד וזאת משום שבשנת 2007 החוב של MIEL עמד על 600,000,000 
דולר ארה"ב כשעיקר החובות היו מחברת New Building בניהולה של Tikhonovskaya.
82. קוליקוב מוסר כי היות והמבוקש היה מנכ"ל חברת MIEL Country Estate, הוא וקולוקוניקוב בחרו קבלנים באופן עצמאי וקוליקוב לא היה מעורב בהחלטות אלה. לכן אף אחד לא שאל אותם לגבי התשלומים לחברת GrandInvest. קוליקוב מוסר שהחוזים עם חברת GrandInvest הצביעו על עבודה של החברה באתר Barvikha Village. המבוקש וקולוקוניקוב הודיעו (לעובדי החברה-ר.פ) שחברת GrandInvest מוכרת להם ושחברה זו תבצע עבודות שונות בפרויקט Barvikha Village  ולכן חברת MIEL-ZN העבירה את המסר הזה ללקוחותיה ואמרה להם שזה הכרחי שהם יחתמו על החוזה עם GrandInvest. לכן, עובדי חברת MIEL-ZN ואנשים נוספים הולכו שולל אחרי המבוקש בנוגע למעורבות של חברת GrandInvest בפרויקט. יחד עם זאת, מניתוח של מסמכים שקשורים בעבודות בפרויקט, מ- extracts about movement of funds on the accounts of the companies involved in the project Barvikha Village , ומשיחה עם קבלנים בפרויקט, נראה כי לחברת GrandInvest אין קשר לפרויקט Barvikha Village
83. הכספים (מזומן) שהועברו במסגרת החוזים של לקוחות עם חברת GrandInvest הועברו בנוכחות עובדים מחברת MIEL-ZN ובסופו של דבר הכספים האלה הגיעו למבוקש, אך ככל שידוע לקוליקוב, העובדים לא קיבלו כספים אלה. 
84. קוליקוב לא יודע להגיד לאיזה מטרה וכיצד המבוקש עשה שימוש בכספים במזומן שקיבל אבל הוא יודע להגיד שכספים אלה שהמבוקש קיבל מלקוחות עבור פרויקט Barvikha Village לא היו מיועדים לעבודה בפרויקט.
85. בקיץ 2008 המבוקש אמר לקוליקוב שאין מספיק כסף על מנת לסיים את פרויקט Barvikha Village. קוליקוב השקיע מכספו בפרויקט. ברגע שקוליקוב הבין שבוצעה מירמה ע"י המבוקש הוא המשיך להשקיע מכספיו בפרויקט. קוליקוב גילה שמדובר בגניבה מאוד גדולה שנעשתה ע"י שימוש בחברה בשם GrandInvest .
86. קוליקוב גילה שעל מנת לבצע את עבירת המרמה המבוקש הקים את חברתForest Ecosystems. החברה הייתה בשליטתו של המבוקש ולא היה לה קשר לחברות MIEL. עד לסוף 2006 המבוקש היה המנכ"ל ומייסד חברת Forest Ecosystems . בסוף שנת 2006, ביוזמתו של המבוקש, החברה נמכרה לקולוקוניקוב שהיה  ראש פרויקט Barvikha Village ומי שמפקח על העיצוב והשיפוץ של פרויקט Barvikha Village מתחילת העבודה על הפרויקט ועד לסוף שנת 2007. 
87. קוליקוב מוסר שקולוקוניקוב רכש בכספו 5 בתים בפרויקט Barvikha Village בדצמבר 2006 לפני שהחלו השיפוצים. לטעת קוליקוב מהמשכורת של קולוקוניקוב, הוא לא היה יכול להרשות לעצמו לרכוש בו זמנית 5 נכסים בפרויקט Barvikha Village. מאוחר יותר, במהלך שיפוץ פרויקט Barvikha Village כשמחירי הדירות עלו, קולוקוניקוב מכר 4 דירות מתוך חמש הדירות שרכש. הבית היחיד שהוא השאיר לעצמו הוא רשם על שם אשתו. 
88. בשנת 2007 כשפרויקט Barvikha Village קיבל את עיקר הכנסותיו, הן נותבו לחברת Forest Ecosystems על מנת לבצע עבודות בנייה בפרויקט Barvikha Village. בשלב הזה מונתה לתפקיד מנהלת חברת Forest Ecosystems אשה בשם קוליקובה סבטלנה אלקסנדרובה. קוליקוב לא הכיר אותה. לאחר מכן נודע לקוליקוב שקוליקובה חתמה על מרבית חוזי העבודה העיקריים של פרויקט Barvikha Village בין השנים 2007-2008 אבל  היא אף פעם לא נכחה באתר Barvikha Village. לאור האמור סובר קוליקוב כי קוליקובה הינה מינוי של  קולוקוניקוב, בהסכמת המבוקש, ותפקידה היה להיות nominal director. בתקופה בה קוליקובה כיהנה כמנהלת חברת Forest Ecosystems קרי בין 24.10.2007-06.11.2007 היא העבירה סכום של  460000000 רובל מחשבון Forest Ecosystems לחשבון חברת GrandInvest. בשלב זה לחברת GrandInvest לא היה קשר לפרויקט Barvikha Village ולא הייתה סיבה שיועברו לחברת GrandInvest כספים. העברת כספים זו מעידה  שהמבוקש באופן ישיר עשה שימוש, השתמש בחותמות וגישה לחשבונות של GrandInvest כדי לבצע את עבירת הגניבה 
89. קוליקוב מוסר שבגלל שקולוקוניקוב היה המייסד של חברת Forest Ecosystems, לא יכול להיות שהוא לא ידע על העברות האלה וגם לא יכול להיות שהמבוקש לא אישר את העברות היות והוא מנהל פרויקט Barvikha Village.
90. קוליקוב מוסר שאף אחד לא ידע שעד לחודש נובמבר 2007 הופרשו מפרויקט Barvikha Village סכומי כסף בסכום של 460,000,000 רובל ושהשיפוצים בפרויקט מומנו ממקורות אחרים. מקיץ 2008 החלו בעיות כלכליות בפרויקט Barvikha Village והמבוקש עדכן את קוליקוב בכך. בקיץ 2008 קוליקוב התחיל לקבל תלונות על קולוקוניקוב מהעובדים שלו (של קוליקוב). קוליקוב שוחח עם המבוקש על כך אבל המבוקש הגן עליו היות וקולוקוניקוב הינו סגנו.
91. קוליקוב התחיל לחשוד שהמבוקש פעל בניגוד לאינטרסים של החברה, המבוקש פוטר מהחברה בהוראתו, לא הרבה אחרי שקולוקוניקוב פוטר. סביב שנת 2010 המבוקש עזב לישראל עם משפחתו.
92. לדעת קוליקוב קולוקוניקוב שיתף פעולה עם המבוקש שכן קולוקוניקוב החל לעבודה בחברת MIEL בהמלצת המבוקש והוא עבד ישירות תחת המבוקש.
חקירה מיום 28.2.2013 של העד פרולוב פבל איבנוביץ'
93. חקירה במסגרת תיק מספר 28075 בעבירות לפי סעיפים: 189, 190 (191) לחוק הפלילי הרוסי
94. פרולוב עובד בתחום הנדל"ן. בין השנים 2005-2007 עבד בחברות MIEL. בשנת 2005 פרולוב התחיל לעבוד בחברת Miel בפרויקט Barvikha club. חוזה העסקה שלו היה לחצי שנה ותפקידו היה לנהל את הפרויקט. פרולוב מוסר כי המבוקש, קולוקוניקוב ו- Yakhontov ראיינו אותו. פרולוב מוסר כי בכל החלטה של כוח אדם ההחלטות התקבלו ע"י המבוקש. 
95. בעל המניות העיקרי והבעלים של חברת MIEL היה קוליקוב גריגורי לייבוביץ. פרולוב פגש אותו במספר הזדמנויות. חברת MIEL מחולקת לפי תחומי עיסוק: country real estate, new construction, realtor center כשמעל כל האגפים נמצא ראש הארגון. פרולוב מוסר שהמבוקש היה מנכ"ל ומנהל אשכול MIEL Country Estate, החברה הראשית באשכול זה היא  CJSC MIEL Country Estate והמבוקש היה המנכ"ל של חברה זאת ובנוסף, המבוקש היה מנכל של חברות נוספות באשכול country estate בחברת Miel וביניהן,Miel Investments in County Estate (MIZNׂ). 
96. בתקופה שפרולוב עבד בחברה כל הניהול של החברה התבצע ע"י המבוקש שקיבל החלטות מהותיות כולל בעניין של כספים. 
97. בשנת 2006 החברה החליטה להקים את פרויקט Barvikha Village ולצורך כך הוקמה חברת Barvikha Village שחברת Miel County Estate החזיקה בכל מניותיה. 
98. ביום 27.03.2006 המבוקש מינה את פרולוב להיות מנכ"ל חברת Barvikha Village. פרולוב לא חתם על חוזים ולא קיבל החלטות לגבי כספים, אלא רק חתם על מסמכים שהוכנו ע"י המבוקש. פרולוב מתאר את המבנה הניהולי באשכול County Estate. כל הבכירים היו כפופים למבוקש ודיווחו לו וכל שאר העובדים באשכול County Estate פעלו בהתאם לדרישותיו של המבוקש. פרולוב מוסר ש-Yakhontov V.N.ׂׂ היה סגנו של המבוקש.
99. פרולוב מוסר כי הוא חתם בשם חברת Barvikha Village על מספר חוזים בהנחייתו של המבוקש, ותוך שהוא סומך לגמרי על המבוקש ולא נכנס לפרטים הכלכליים. חוזה מיום 4.07.2006 בין חברת Barvikha Village לחברת  MIZNׂ שעיקרו היה שחברת MIZNׂ תשקיעה כספים בפרויקט Barvikha Village. מטעם חברת MIZNׂ , המבוקש חתם על החוזה. חוזה נוסף מיום 12.05.2006 בין Barvikha Village לבין Forest Ecosystems לפי ההסכם הזה כספים שהתקבלו מחברת MIZNׂ יושקעו בחברת Forest Ecosystems. מטעם חברת Forest Ecosystems המבוקש חתם על החוזה.
100. לגבי ההלוואה מבנק רוזבנק – פרולוב מוסר שהוא לא היה מעורב בהחלטה ובמו"מ לגבי ההלוואה. המבוקש הוא זה שקיבל את כל ההחלטות לגבי ההלוואה. פרולוב מוסר שהוא כמנכ"ל חברת Barvikha Village ובהוראותיו של המבוקש, חתם על הסכם הלוואה מיום 07.05.2007 על סך 20 מיליון דולר ובנוסף הוא גם חתם על המשכנתא. מוסר שהוא לא קרא את ההסכמים אבל חתם עליהם בהוראתו של המבוקש
 
101. פרולוב מוסר שלא היה צורך בלקיחת ההלוואה כי באותו זמן לא התקיימה עבודה בפרויקט. כשפרולוב אמר למנהלים שאין צורך בהלוואה, המבוקש וקנבסקי (מנהל הכספים) אמרו שההלוואה היא חלק מתוכנית מימון שלהם ושלא צריך להיכנס לפרטים. 
102. ביום 30.05.2007 היום בו סכום ההלוואה על סך 20 מיליון דולר התקבל בחברת Barvikha Village, פרולוב, בהוראתו של המבוקש, חתם על הסכם בין חברת Barvikha Village לחברת Learning Center M. מחברת Learning Center M חתמה על החוזה צ'קלינה. לפי ההסכם, חברת Barvikha Villag העבירה לחברת Learning Center M 517250000 רובל. פרולוב אמר למבוקש ולקנבסקי שהלוואה זו מנוגדת להסכם ההלוואה עם הבנק, שכן אחד התנאים מול הבנק היה שלא ניתן להעביר את סכום ההלוואה לצדדים שלישיים, הם השיבו שזה עניין פנימי כספי ושהוא לא צריך להיות מעורב. מציין שחברת Learning Center M והמנכל שלה צ'קלינה, לא היו מוכרים לו ולא היה להם קשר לפרוייקט. מוסר שהוא לא יודע מה קרה עם הכספים כי ביום 17.11.2007 פרולוב התפטר. הסיבה להתפטרותו היא שהוא לא רצה לקחת על עצמו את האחריות הכספית כשבעצם מי שמקבל את ההחלטות הוא המבוקש. 
103. לגבי קוליקוב – פרולוב מוסר כי הוא לא קשור להלוואה שנטלה חברת Barvikha Village . לגבי טיקונובסקי, ראש אשכול new building  בחברת Miel – היא שמרה על יחסים טובים עם המבוקש, פרולוב ראה את טיקונובסקי והמבוקש מדברים באירועים של החברה ומשוחחים יחדיו מספר פעמים בארוחות צהריים. לא מכיר את טיב היחסים ביניהם.
104. כשפרולוב התפטר בסוף 2007 עבודות הבנייה עדיין לא התחילו, מי שהחליף אותו הוא אדם בשם גולצמן סמיון ולנטינוביץ. 
105. פרולוב מוסר שהוא יודע שחלק מהמשקיעים שילמו במזומן וכי הוא לא מכיר את חברה  GrandInvest. 
חקירה מיום 4.3.2013 של העד גולצמן סמיון ולנטינוביץ
106. גולצמן התחיל לעבוד בחברתMIEL  בשנת 2007 ותפקידו היה סגן מנכ"ל בחברת Barvikha Village. 
107. כשגולצמן התחיל לעבוד בחברה, מי שעמד בראשה היה פרולוב פבל איבנוביץ. קולוקולניקוב דמיטרי ולאדימירוביץ, מנהל המחלקה ליישום פרויקטים, קיבל אותו לתפקיד 
108. קולוקולניקוב התייעץ עם המבוקש לגבי קבלתו של גולצמן לתפקיד. 
109. גולצמן מוסר שהוא היה הסגן של פרולוב. מוסר שמי שבפועל ניהל את חברת Barvikha Village הוא קולוקולניקוב ואדם בשם קנבסקי יוגין קונסטמטינוביץ. שדיווח באופן ישיר למבוקש. המבוקש טיפל בעניינים הכספיים שקשורים בפרויקט Barvikha Village מטעם חברת Barvikha Village ובכל חברת MIEL .
110. לפני דצמבר 2007 גולצמן עסק בהשגת אישורים, עיצוב של הפרויקט, היה מעורב במכרזים לביצוע עבודות פרויקט וכו'. אחת החברות שזכתה במכרז לביצוע עבודות בפרויקט (לא כתוב איזה עבודות-ר.פ) היא חברה בשם Capital Group. לפני נובמבר 2007 לא בוצעה עבודה בפרויקט.
111. גולצמן שמע את פרולוב מדבר לפני דצמבר 2007 על הלוואה על סך 20 מיליון דולר וגולצמן שמע את פרולוב מביע דאגה מההתחייבויות שנטלו במסגרת הפרויקט. 
112. גולצמן שמע את פרולוב אומר שמי שתיאם את לקיחת ההלוואה הוא קנבסקי בהנחייתו של המבוקש. 
113. המבוקש היה מופקד על כספי הלוואה והכספים שהתקבלו מחברת- .MIZNׂ פרולוב החליט בחודש דצמבר 2007 להתפטר מתפקידו כמנכ"ל חברת Barvikha Village לאור חששותיו מההתחייבויות הרבות שנטל במסגרת תפקידו לטובת הפרויקט.
114. פרולוב עדכן את גולצמן שהוא לא יכול לקבל החלטות שקשורות לכספים באופן עצמאי וכי אין לו גישה לחשבון הבנק של חברת Barvikha Village. כמו גם פרולוב סיפר לגולצמן כי  הוא מבצע העברות לפי הוראתם של המבוקש ושל קולוקולניקוב ולמעשה הוא לא ראש הארגון אלא עובד. 
115. בדצמבר 2007, לפי החלטה של המבוקש, גולצמן מונה לתפקיד מנכ"ל חברת Barvikha  Village גולצמן הבין שבמסגרת תפקידו כמנכל חברת Barvikha Village יש לו הרבה אחריות ובין היתר הוא מופקד ואחראי על כספי החברה
. 
116. גולצמן לא שאל שאלות באשר למצב החברה ולהתחייבויותיה בתקופה שלפני שמונה לתפקיד שכן רצה שהמבוקש יחשוב שהוא ראוי לתפקיד. מוסר כי הוא לא קיבל שום החלטה עצמאית במסגרת תפקידו כמנכ"ל
. 
117. גולצמן לא ניתח או התעמק, בפעולות שביצע המבוקש והניח שהמבוקש, קולוקולניקוב וקנבסקי פעלו במסגרת החוק. לא הייתה לגולצמן גישה לחשבונות הסטלמנט של חברת Barvikha Village. גולצמן מוסר שכל העברות הכספיות בחשבון הסטלמנט של חברת Barvikha Village בתקופה שבין 2007-2008 נעשו בהוראותיו הישירות של קנבסקי שפעל בהתאם להנחיותיו של המבוקש. גולצמן מוסר שהעברות של כספים בחשבון סטלמנט של Barvikha Village נעשו עי רואי חשבון של אשכול country real estate בחברת Miel. 
118. לגבי חברת Forest Ecosystems – כשגולצמן התחיל לעבוד בחברה (ראשית כסגנו של פרולוב ולאחר מכן כמנכ"ל חברת Barvikha Village) הוא הבין שעל פי יוזמתו ובהוראותיו של המבוקש חברת Forest Ecosystems נכנסה לפרויקט כבעלים (של הפרויקט-ר.פ) וכמפתחת. הוא ידע שמועברים כספים מ- Barvikha Village ל- Forest Ecosystemsתמורת עבודות שונות שחברת  Forest Ecosystems תבצע בפרויקט Barvikha Village. ההתחייבויות מעוגנות בחוזים. חוזה מיום 12.05.2006 בין חברת Barvikha Village לבין חברת Forest Ecosystems, מי שחתום על החוזה הוא פרולוב.
119. חברת Barvikha Village העבירה לחברת Forest Ecosystems את כל סכומי הכסף שהיו מיועדים לצורך עבודה בפרויקט Barvikha Village 
120. קוליקובה היא מנכ"ל חברת Forest Ecosyste. גולצמן הבין שהמינוי של קוליקובה היה רשמי בלבד וכי בפועל היא לא קיבלה החלטות. החלטות לגבי כספים התקבלו ע"י המבוקש. המבוקש קיבל את כל ההחלטות שקשורות לחברה וקולוקולניקוב עבד איתו 
121. לגבי חברת MIZNׂ, תפקידה היה לקבל כספים ממשקיעים בפרויקט Barvikha Village . המבוקש החזיק 100 אחוז ממניותיה. מההודעה של גולצמן עולה כי חברת MIZNׂ העבירה את הכספים לחברת Barvikha Village ומחברת Barvikha Village הכספים הועברו לחברת Forest Ecosystems. 
122. לפי גולצמן כשקוליקובה הייתה מנכ"לית חברת - Forest Ecosystemsפעילות חברת Forest Ecosystems הייתה מנוהלת ע"י המבוקש וסגנו קולוקולניקוב. 
123. גולצמן עבד כמנכ"ל חברת  Barvikha Village  עד לחודש ספטמבר 2010 והתפטר משום שלא שילמו לו משכורת. פרויקט Barvikha Village לא הצליח לעמוד בהתחייבויות היות ונקלע לקשיים כספיים. גולצמן לא ידע מה גרם לבעיות הכספיות
124. גולצמן מוסר שהוא לא מכיר את חברת GrandInvest.
125. גולצמן מוסר שקוליקוב הוא ראש חברת Miel ושבזמן שגולצמן עבד בחברה – בין השנים 2007-2010, קוליקוב לא היה מעורב בפרויקט Barvikha Village. עד כמה שהוא יודע, קוליקוב לא היה מעורב בהחלטות כספיות בפרויקט. מוסר כי אינו יודע דבר על מערכת היחסים שבין קוליקוב לבין המבוקש. 
126. גולצמן מוסר שבסתיו 2008 קוליקוב הגיע למשרדים של חברת Real estate Miel וכעס על נושא תקציבי שקשור בפרויקט Barvikha Village. קוליקוב באותה שיחה דיבר עם המבוקש, סגנו קולוקולניקוב ועם ראש הייעוץ המשפטי של החברה לווין. קוליקוב גילה שהמבוקש וסגנו אפשרו violation of financial discipline ולאור זאת זמן לא רב לאחר מכן פיטרו אותם. 
127. גולצמן שמע מעובדים של קבלנים שעבדו בפרויקט Barvikha Village  שקולוקולניקוב קיבל כספים באופן לא חוקי- הוא לא יודע יותר מידע לגבי זה.
חוזה עבודה מיום 30.05.2006 של המבוקש עם חברת MIZN 
עותק מדרכונו של המבוקש. מספר דרכון (רוסי) 4605719475
עותק מהעמוד בדרכון שבו כתוב מצבו המשפחתי של המבוקש-עמוד ריק
תלונתו של אנדריב בוריס פיודורוביץ-06.12.2011
128. אנדריב מוסר כי חתם על שני חוזים עם חברת MIZN , מטעם החברה המבוקש חתם על החוזה. חוזה מספר 27 מיום 15.03.2007 וחוזה מספר 28 מיום 19.03.2007.  במסגרת החוזים, אנדריב העביר כספים לחברה לצורך שיפוץ בתי מגורים מספר 36 ומספר 37 במוסקבה, מחוז אודינטובסקי, פרויקט וילות Barvikha Village. לפי החוזה הבתים היו אמורים להיבנות ולעבור לבעלותו של אנדריב ביחד עם השטח עד ליום 01 ביולי 2009. במסגרת שני חוזים אלה, אנדריב העביר לחברת MIZN  סך של 1,290,000  דולר ארה"ב. עבור כל חוזה, נחתם חוזה מקדים (preliminary contract) חוזה מספר 36 מיום 15.03.2007 וחוזה מספר 37 מיום 19.03.2007 בין אנדריב לבין חברת Barvikha Village.לפי החוזה המקדים חברת  Barvikha Village התחייבה כי הבעלות על השטחים והבתים שבנויים עליהם-מספר 36 ומספר 37 תועבר לאנדריב  ואנדריב התחייב להעביר לחברה כספים. חוזים אלה נחתמו מול GrandInvest –החוזה עם Barvikha Village זה חוזה כדי לבנות את הבתים, החוזה עם GrandInvest הוא בשביל להכין את הקרקע. חברת Barvikha Village  לא קיבלה כספים במסגרת החוזה. במסגרת החוזים, חברת GrandInvest קיבלה מאנדריב סכום של 314,857 דולר אמריקני ועוד 314,164 דולר אמריקני- סה"כ 629,021 דולר אמריקני שאנדריב שילם עבור הפרויקט. 
129. את כל העסקאות הנ"ל אנדריב ביצע לאור המלצותיו האישיות של קוליקוב- ראש חברתMiel .
130. החוזים עם MIZN, Barvikha Village ועם GrandInvest נחתמו בו זמנית – לוודא את זה, שלושתם נחתמו במשרדי חברת Miel ואותה אשה קבילה את הכסף בשלושת החוזים כל זה מעיד על כך שיש קשר בין שלושת החברות וששלושתן שיתפו פעולה. 
131. כל העברות הכספים מאנדריב לחברות נעשו לפי הוראותיה ובנוכחותה של מנהלת ב Miel  בשם Sokovtseva Mary ועובדים נוספים בחברת Miel- Arkhipova Lyudmila Alekseevna ו-Borisova Nadezda 
132. אשתו של אנדריב, אנדריבה ולנטינה אנדריבנה, בנוכחותו של אנדריב גם כן ספרה את הכסף והעבירה אותו ביום 15 במרץ וביום 19 במרץ 2007, במשרדים של חברת Miel – חלק מהכסף הועבר במזומן. לדעת אנדריב, חברת Miel  השתמשה בחברת GrandInvest כדי להימנע מתשלום מיסים. 
133. ביום 04.07.2011 נחתם חוזה change of person in liability, לגבי חוזה מספר 27 מיום 15.03.2007 וחוזה מספר 28 מיום 19.03.2007, כל החובות במסגרת חוזים אלה הועברו לחברת  Barvikha Village (מחברת MIZN) אבל הכסף שהועבר לטובת שיפור השטח, לא כלול בחישוב. 
134. ביום 7.05.2007 (לאחר שהוא ומשקיעים נוספים העבירו כספים), Barvikha Village חתמה על הסכם הלוואה עם רוזנבק על סך 20 מיליון דולר אמריקני והלוואה לצורכי משכנתא. אנדריב קיבל מידע על הסכם ההלוואה והמשכנתא עם הבנק רק בשנת 2011 כשהחלו הליכים של פשיטת רגל בביהמ"ש לבוררות במוסקבה לגבי חברות שונות מחברות Miel וביניהם חברת Barvikha Village 
135. ביהמ"ש לבוררות קבע ביום 20.06.2011 שיש למכור את השטח שהוא בבעלות Barvikha Village במכירה פומבית. חברת Barvikha Village סירבה להעביר את השטח שהיה מיועד לאנדריב לבעלותו ובנוסף, אנדריב גם לא קיבל בחזרה את הכסף שהשקיע.
136. אנדריב אמר לחברה שהוא יתבע אותם בביהמש והמנהל הכללי של MIZN, Pashkevych אמר שיש להם מספיק דרכים להתנגד לטענה שלו, אנדריב פירש זאת כרמז לכך שהם משחדים מישהו.
137. אנדריב סבור שלא היה צורך להלוות כספים וכי הכסף שניתן לחברה ע"י משקיעים נגנב וזאת משום שלא נבנו בתים והם לא מתכוונים להחזיר את הכספים
138. אנדריב מוסר כי הוא יודע מהמבוקש שהרבה מכספי המשקיעים הועבר ישירות לקוליקוב על מנת לבצע עסקאות שונות. אנדריב סבור שמנהלים שונים בחברת  Miel וביניהם קוליקוב, המבוקש ו- Pashkevych הם אלה שביצעו את העבירות- עבירה לפי סעיף 159- מרמה, פשיטת רגל בזדון-עבירה לפי סעיף 196 וניצול מרות-סעיף 201.
139. אנדריב מבקש שתוגש תלונה נגד קוליקוב, המבוקש ו- Pashkevych
חוזה השקעה מספר 27 מיום 15.03.2007 
140. חוזה בין חברת MIZN, חתום ע"י המבוקש לבין אנדריב בוריס פיודורוביץ. בחוזה מוסכם לשפץ את בית מספר 36 בפרויקט Barvikha Village  תמורת תשלום מצד המשקיע. סכום ההשקעה הוא 645 אלף דולר ארה"ב. קיים פירוט של התשלומים שיש לשלם במסגרת החוזה. בחוזה תאריך סיום ההתחייבות מצד החברה הוא 01.07.2009. בחוזה מצוין שהתשלומים יבוצעו ברובל.
החלטה מיום 16.04.2012 להכיר באנדריב כקורבן
141. תיק מספר 28075 נפתח ביום 12.04.2012 נגד אנשים לא מזוהים 
בעבירה לפי סעיף 159.
142. עובדים ומנהלים בחברת MIZN ובחברת Barvikha Village רימו את אנדריב שכן לא הייתה להם כוונה לקיים את ההתחייבויות שנטלו על עצמם במסגרת חוזים שכרתו עם אנדריב – חוזה מספר 27 מיום 15.03.2007 וחוזה מספר 28 מיום 19.03.2007 עם חברת MIZN וחוזה מספר 36 מיום 15.03.2007 ומספר 37 מיום 19.03.2007 עם חברת Barvikha Village. 
143. במסגרת החוזים התחייבו החברות לבנות 2 בניינים ב- Barvikha Village עד ליום 01.07.2009 ולהעביר את הבעלות עליהם לאנדריב.
144. העובדים והמנהלים שזהותם אינה ידועה משתי החברות, חתמו עם אנדריב על חוזה בין חברת GrandInvest –חוזה מספר 36 מיום 15.03.2007 על סך 314,857 אלף דולר וחוזה מספר 37 מיום 19.03.2007 בסכום של 314,164 אלף דולר. אותם עובדים ומנהלים שכנעו את אנדריב שחתימת החוזה עם GrandInvest והעברת הכספים מהווה תנאי הכרחי לקיום ההתחייבויות ע"י חברות MIZN ו- Barvikha Village. חברת GrandInvest קיבלה מאנדריב 16,414,937 אלף רובל שלאחר מכן נגנבו. למעשה, לא ניתן היה להוציא לפועל את חוזים מספר 36 ומספר 37 עם חברת GrandInvest שכן זאת לא חברה שיכולה להתנהל מבחינה כספית וכו'.                                                                        
145. ההתחייבויות של אנדריב לפי חוזים 27 וחוזה 28 לא קוימו – לא נבנו הבניינים, והשטח שנקנה לפי חוזה מספר 36 וחוזה מספר 37 יש עליו משכנתא לאור ההלוואה שהחברה נטלה מבנק רוזבנק. סעיף העבירה הוא סעיף 42 לחוק הפלילי. הוחלט להכיר באנדריב כקורבן בתיק מספר 28075.
דוח על חקירת הקורבן אנדריב מיום 16.04.2012 
146. חקירה בעבירות לפי סעיפים 189 ,190 (191) לקוד הפלילי הרוסי. 
147. אנדריב הכיר את המבוקש דרך בנו שכן הבן קנה דירה בפרויקט של Miel. בתחילת שנת 2007 המבוקש סיפר לאנדריב במסגרת שיחה חברותית ביניהם, שהוא המנכ"ל של אחת מחברות Miel חברה בשם MIZN ושהחברה שלו מתכוונת בקרוב להקים שני פרויקטים של וילות ומדובר בהשקעה טובה. המבוקש אמר לאנדריב שהפרויקטים הם: Barvikha Village ו- Monakovo. המבוקש תיאר את פרויקט Barvikha Village כפרויקט שאפתני, במחיר מאוד טוב ושכנע את אנדריב להיות מעורב בפרויקט ולהשקיע כסף. 
148. אנדריב ידע שהמבוקש הוא יד ימינו של קוליקוב שהוא ראש ארגון Miel.
149. באביב 2007, אנדריב פגש את קוליקוב ושאל אותו אם ההשקעה בפרויקט היא השקעה בטוחה וקוליקוב השיב לו שמבחינה משפטית הפרויקט sound and safe ושזאת השקעה טובה. אנדריב סמך על המבוקש ועל קוליקוב ורכש שני בתים. בתחילת מרץ המבוקש הזמין את המשיב למשרדי חברת Miel בכתובת שמצוינת והראה לו את התכנון של פרויקט Barvikha Village. מספר ימים לאחר מכן, אנדריב והמבוקש הלכו לאתר של הפרויקט. באותו שלב לא היו בתים על השטח ולא התחילה העבודה. המבוקש אמר לאנדריב כי הביקוש לבתים בפרויקט מאוד גבוה והוא עולה על היכולת לספק את הבתים.
150. בסביבות יום 13 או 14 במרץ 2007 אנדריב נפגש שוב עם המבוקש במשרדי החברה  Miel באותה כתובת שצוינה לעיל וסיכם שהוא יקנה שני בתים עם שטח הקרקע בפרויקט Barvikha Village והמבוקש הכיר לו עובדת שלו בשם – Borisova Nadezda. אנדריב בחר שני בתים ושטח. לאחר שאנדריב בחר בתים ושטח מנהלת בחברת Miel בשם Arkhipova Liudmila הגיעה למשרד של המבוקש וביחד הם דיברו על עלות ההשקעה של אנדריב. Liudmila אמרה לאנדריב שתנאי של העסקה הוא שהוא ישלם חלק מעלות הבתים והשטח במזומן. Liudmila לא הסבירה לו למה הוא צריך לשלם במזומן. המבוקש היה נוכח בשיחה זו אבל Borisova Nadezda כבר יצאה מהחדר בשלב הזה. המבוקש אמר שהארגון הוא ארגון מכובד וחוקי ושאין שום דבר לא חוקי בתשלום במזומן. 
151. המבוקש אמר לאנדריב בנוכחות Liudmila שהוא צריך להעביר לו תוך שבועיים סכום של למעלה מ-315 אלף דולר במזומן עבור כל אחד מהבתים. לדבריו של המבוקש, זה היה תנאי הכרחי. 
152. אנדריב חתם בנוכחות Liudmila על הסכם מספר 27 ביום 15.03.2007 ביחד עם אשתו, ההסכם היה עם חברת MIZN  -המבוקש חתם מטעם החברה על הסכם מקדים עם חברת Barvikha Village-פרולוב חתם על ההסכם בשם החברה, הסכם מספר 36 מיום 15.03.2007 והוא חתם על הסכם נוסף, מספר 36 מיום 15.03.2007 עם חברת GrandInvest, מי שחתם על ההסכם היה Nikolski. המבוקש אמר לאנדריב שהחתימה על שלושת החוזים היא בעבור עסקה אחת: חברת MIZN  היא תבנה את הבתים, חברת Barvikha Village היא הבעלים של הקרקע והחברה השלישית תספק שירותים נלווים- beautification. הוסבר לאנדריב שסכום הכסף הגבוה בחוזה עם GrandInvest הוא עבור קניית הקרקע שכן נכון לאותו שלב לא ניתן היה לשלם ל- Barvikha Village בגלל שהשטח לא היה מתוחם (?). אשתו של אנדריב נכחה במעמד החתימה. 
153. אנדריב הביא איתו במעמד החתימה סכום של 300 אלף דולר ולאחר החתימה על החוזה, במשרד של המבוקש, אנדריב העביר את הסכום לידי  Liudmila שביחד עם עובדת נוספת – sokovtzeva Mary ספרו את הכסף, ארזו את הכסף ושמו אותו בקופסא. עובדת נוספת עזרה להם - Borisova Nadezda. Liudmila לאחר שספרו את הכסף המירה את ערכו לרובלים ועזבה ביחד עם sokovtzeva Mary את החדר עם הכסף. 
154. לאחר מכן (לא ברור מתי-ר.פ) Liudmila נתנה לאנדריב קבלה-מספר 27 מיום 15.03.2007 מ- GrandInvest בעבור סכום הכסף על סך 7844730 רובל לפי חוזה מספר 36 מיום 15.03.2007
155. אנדריב מוסר ש- Liudmila אמרה לו שהיא העבירה את הכסף לקופאית. Liudmila אמרה לאנדריב ש- GrandInvest היא חברת בת של Miel ושאין לו מה לדאוג. בגלל שאנדריב שילם רק 300 אלף דולר במזומן ולא 315 אלף דולר כמו שהיה צריך, Liudmila אמרה לו שבהזדמנות הראשונה הוא צריך להעביר את הכסף. 
156. ביום 19.03.2007 אנדריב הגיע שוב למשרדי החברה ביחד עם אשתו וחתם על הסכם 28  עם חברת MIZN ומי שחתם מטעם החברה הוא המבוקש. בנוסף, נחתם חוזה מספר 37 עם חברת GrandInvest ומי שחתם על ההסכם מטעם החברה הוא Nikolski ועל חוזה עם Barvikha Village ומי שחתם מטעמה הוא פרולוב. המבוקש אמר לאנדריב שחתימה על שלושת ההסכמים זה כדי לבצע פעולה אחת. אנדריב הביא עימו סכום של 315 אלף דולר ועוד סכום של 386989 רובל. לאחר חתימה על החוזים אנדריב העביר את הסכומים לידי Liudmila וביחד עם sokovtzeva Mary ספרו את הכסף והניחו אותו בקופסא. עובדת נוספת שעזרה להם היא Borisova Nadezda. לאחר שספרה את הכסף, Liudmila המירה את הכסף לרובל.
157. בשלב מסוים Liudmila הביאה לאנדריב קבלה מספר 27 מחברת GrandInvest ליום 19.03.2007 על חוזה מספר 36 מיום15.03.2007 על סכום של 386989 רובל. בנוסף, קבלה נוספת מספר 28 מיום 19.03.2007 עם חברת GrandInvest על קבלת כספים מחוזה מספר 37 מיום 17.03.2007 בסכום של 8183218 רובל. הוא מוסר שהתאריך 17.03.2007 היה טעות וצריך היה להיות כתוב 19.03.2007. Liudmila אמרה לו שהיא מסרה את הכסף לקופאית. Liudmila אמרה לו שחברת GrandInvest היא חברת בת של MIEL ושאין לו ממה לדאוג. 
158. לאחר מכן המבוקש הלך עם אנדריב למשרד שלו ואמר לו שעד לחודש ספטמבר 2007 אנדריב חייב להעביר כסף לחברת Miel Investments in County Estate. – אני חושבת שהוא כותב שהוא העביר את הכסף. 
159. סך הכל אנדריב העביר את הסכומים הבאים: במסגרת חוזה מספר 27, מיום 15.03.2007 אנדריב העביר סכום שך 1,660,428,625 רובל ולפי חוזה מספר 28 מיום 19.03.2007, אנדריב העביר סכום של 1,660,366,151 רובל. סכומים אלה הועברו לחברת MIZN
160. לאחר יום 01.07.2009 – המועד בו החוזה היה אמור להסתיים, אנדריב שוחח עם מנכ"ל חברת MIZN Solodovnikov שאמר לו שהעבודה מתבצעת. כשאנדריב הלך לשטח הוא ראה שיש שם לבנים (Blocks) וגם foundation pits. אנדריב שוחח מספר פעמים עם Solodovnikov במהלך 2009-2010 Solodovnikov אמר לו שהסיבה לעיכוב היא היעדר מימון.
161. בתחילת 2010 אנדריב פגש את המבוקש בפרויקט הווילות Romashki  ובשלב זה המבוקש כבר לא עבד בחברת MIZN. המבוקש אמר לו שהכל יהיה בסדר-שחברת MIZN  תבין שיש לה רווח ממכירה של פרויקטים אחרים ותעביר את הכסף לטובת פרויקט Barvikha Village. 
162. בסתיו 2011 אנדריב הבין שהחברה Barvikha Village נטלה הלוואה בשנת 2007 בסכום של 20 מיליון דולר ומשכנתא. בזמן שחלף סכום ההלוואה גדל והינו 24 מיליון דולר. בנוסף, נודע לו כי ביהמ"ש פתח הליכים של פשט"ר נגד 5 מחברות Miel –MIZN, Barvikha Village, Golden Mile ועוד. אנדריב פנה למנכ"ל החדש של חברת MIZN – Pashkevich שאישר שלחברת  MIZNהיו בעיות כלכליות. ביולי 2011 אנדריב חתם על חוזה שמחליף את החוזה הקודם שלו כך שלפי החוזה החדש החוב/ההתחייבות שלו היא מול חברת Barvikha Village ולא מול חברת MIZN . החוזה החדש הוצג לאנדריב ע"י Pashkevich. נראה שמשקיעים נוספים חתמו על ההסכם החדש. לפני שהחוזה החדש הוצע ע"י Pashkevich, קוליקוב נפגש עם המשקיעים ואמר להם שהמשקיעים צריכים לפעול לפי הוראות חברת MIZN (Pashkevich) שכן במידה ולא הנהלת חברת Miel תנקוט נגדם פעולות כך שיהיה להם קשה לקבל בחזרה כסף או את השטח. הפגישה תועדה בווידאו ואמור להיות עותק במשרדים של חברת Miel. אנדריב אומר שהוא ניסה לקבל מחברת MIZN ומחברת Barvikha Village לפחות חלק מהסכום אבל הוא לא הצליח. 
163. אנדריב מוסר שבשנת 2007 המבוקש שאל אותו בשיחה לא רשמית אם הוא יודע כיצד מעבירים סכום כסף גדול  במזומן לחו"ל. אנדריב לא עזר לו. 
164. אנדריב מתכנן להגיש תביעה אזרחית
הודעה של עד מיום 20.09.2012
165. חקירה בתיק בקשר לסעיף 189 וסעיף 190 (191) לחוק הפלילי בנוגע לתיק פלילי 38939- חקירה של Polianitsina Tamara Viktorovna, סגנית מנהל בכירה ברוזבנק. עד לשנת 2008 עבדה בתפקיד מנהלת סניף ובשנת 2008 מונתה לתפקיד סגנית מנהל בכירה. במסגרת תפקידה כמנהלת סניף פיקחה Polianitsina  על הלקוחות. 
166. בשנת 2007 מנהלים מחברת Miel הבעלים קוליקוב והמבוקש שפיקח על אשכול country real estate  בחברת Miel ביקשו הלוואה על סך 20 מיליון דולר כדי לרכוש קרקע. ההלוואה הייתה עבור חברת Barvikha Village שהציגה את עצמה כחברה בקבוצת MIEL. החברה בשם MIEL הייתה חברה שלבנק היה ניסיון קודם חיובי. קוליקוב או המבוקש (Polianitsina אינה זוכרת במדויק) הסבירו שמטרת ההלוואה היא להמשך פיתוח פרויקטים של MIEL. כנגד ההלוואה הוטלה משכנתא על 3 חלקות אדמה בבעלות חברת Barvikha Village- 
167. בתחילת מאי 2007 נחתם הסכם הלוואה מספר VK/40/07 עם פרולוב, מספר הסכם המשכנתא הוא ZL/21/07. המשכנתא הייתה על 3 חלקות אדמה בבעלות חברת Barvikha Village. Polianitsina מוסרת כי כל מסמך שקוליקוב והמבוקש העבירו לבנק נמצא בבנק. Polianitsina מוסרת כי היא לא מכירה את החברה GrandInvest.
168. Polianitsina מוסרת שבשלב מסוים חברת Barvikha Village עיכבה את החזרי ההלוואה ובסופו של דבר בכלל לא החזירה את הכספים. קוליקוב אמר שהסיבה היא משבר כלכלי בחברת MIEL. 
169. Polianitsina מוסרת שמידע נוסף לגבי הנסיבות המשפטיות ונתוני קרדיט לגבי ההלוואה אפשר לקבל ממנהל המחלקה המשפטית Sapozhnikov 
Contract of guarantee no PR/87/07 מיום 07.05.2007 – ככה"נ שזה הסכם המשכנתא.

170. הסכם ההלוואה בין חברת Miel Investments in County Estate (Guarantor) לבין ROSBANK אבל גם חברת Miel Investments in County Estate וגם חברת Barvikha Village מופיעות כלוות. המבוקש חתום מטעם הלווה על ההסכם. הסכום הוא 20 מיליון דולר.
Contract of guarantee no PR/89/07 מיום 07.05.2007 – ככה"נ שזה הסכם ההלוואה
171. הלוואה של חברת Barvikha Village, המבוקש חתום כל ההלוואה. הסכום הוא 20 מיליון דולר
חומרים חדשים שהתקבלו בדצמבר 2016:

172. על פי החומרים שהתקבלו, קוליקוב אכן חושד שקולוקוניקוב מעורב במעשה המרמה, ופוטר בשל כך, אך לא התקבלו אינדיקציות להעמדתו לדין בפרשה. 
173. בחומר שהתקבל מוסבר כי בין ה-24.10.07 ועד ל- 6.11.07, ארגן סאבלי העברה של כספים מEcosystems לחברה הפיקטיבית GrandInvest (מפורטים מספרי החשבונות של שתי החברות), תוך שהוא מסב נזק לפרויקט Barvikha Village. 
174. אין ראיות באשר למועד הקמת GramdInvest. יחד עם זאת, היא אינה מוכרת לשדרת המנהלים, קוליקוב בתוכה. מהעדות של קוליקוב נראה כי כספים הועברו לחברה הזו, במקום להיות מוחזרים לחברת Barvikha Village. קוליקוב מסביר בעדותו, למה הכספים לא היו אמורים לעבור לGrandInvest. קוליקוב מעיד כי סאבלי וקולוקוניקוב טענו כי תפקידה של GrandInvest הוא לבצע את העבודות בBarvikha Village. על כן, מנהלים בMIZN הסבירו למשקיעים וללקוחות, שGrandInvest היא חלק מקבוצת MIEL. כמו כן, סיפרו ללקוחות ש-GrandInvest היא חלק אינטגרלי מרכישת הקרקעות בפרויקט, וגם חלק מההסכם עם המשקיע בחברת MIZN. על-פי קוליקוב, ניתוח של מסמכים הקשורים לפעילות Barvikah Village, וגם בדיקת ההתקשרויות עם קבלנים שלקחו חלק בפרויקט, מראה כי לחברת GrandInvest לא היה חלק לביצוע הפרויקט. קוליקוב טוען שלאחר מכן, הבינו עובדי MIZN שהולכו שולל על ידי סאבלי. הוא מציין כי עובדים אלו היו שותפים בגביית התשלומים במזומן עבור היחידות בvilla , ומשכך הציגו מצג שווא ללקוחות, מבלי ידיעתם. אותם סוכמים הועברו ישירות לסאבלי, כך שהעובדים לא לקחו את הכסף, כחלק מההתקשוריות עם GrandInvest. 
175. אין מידע לגבי מועד הקמתה של Forest Ecosystems . קוליקוב מעיד כי חברה זו אינה חלק מקבוצת MIEL, והיא חברה בשליטתו של סאבלי (שגם ייסד אותה וגם ניהל אותה), ושולבה (על ידי סאבלי) במסגרת שרשור החברות שיצר סאבלי על מנת להעלים את הכסף. בסוף שנת 2006 החברה נמכרה מסאבלי לקולקולניקוב, שהיה בזמנו מנהל פרויקט הBarvikha Village, ופיקח בפועל על ביצוע הפרויקט. קולקולניקוב השקיע מכספו הפרטי בחמש יחידות בפרויקט. בשלב מסוים בשנת 2007, חברת Barbikha Village העבירה את הסכום הדרוש לבנייה לחברת Ecosystems, וקולוקלניקוב מינה אישה בשם קוליקובה סבטלנה להיות מנכ"לית Ecosystems . קוליקוב טוען שקוליקובה לא נראתה באתר הבניה, בישיבות או במשרדי MIEL. בתוך חומר הראיות מופיעה עדותה של קוליקובה שטוענת כי מעולם לא עמדה בראש של יישות משפטית, וששם החברה והמעורבים (סאבלי וקולקולניקוב) אינם ידועים לה, אף על פי ששמה וחתימתה מופיעים במסמכים פיננסיים וכלכליים של Ecosystems. גולצמן בעדותו מספר כי כל ההתקשרות מול Ecosystems  נוהלה בידי סאבלי, שהיה לו חלק בחברה, כמו גם בשאר החברות שאיתם התקשר פרויקט הBarvikha Village. התפקיד של Ecosystems, כך למד גלוסמן (לפי חומרים שהתקבלו) שנכנס לתפקידו במהלך ביצוע הפרויקט, היה בעצם בעלות על הפרויקט, פיתוחו, והתקשרות עם ספקים. 

176. ראיות לגבי חברת Learning Center M – פרולוב בהודעתו מתייחס לכך שכספי ההלוואה הועברו מחברת Barvika Village לחברה זו- יש חומר ראיות שמעיד על ההעברה (פריט 6.1.1) וכן בעדותו של פרולוב (בחומרים החדשים) יש התייחסות לכך שטען בפני סאבלי וקנבסקי (איש הכספים של סאבלי) כי העברה זו נוגדת את ההתחייבות מול בנק רוזנבק (אי העברת הכסף למוטב שלישי). בעדותו (בחומרים החדשים) של קוליקוב הוא טוען כי העברת הכסף לחברה Learning Center M נעשה כדי להחזיר את הכסף בחזרה לBarvikha Village על מנת לצייר תמונה כאילו מתבצע החזר של ההלוואות. על-פי קוליקוב, מ-Barvikha Village  הועבר הכסף לEcosystems.
177. הודעות מהמעורבים הבאים:
1. קוליקובה מנכ"לית חברת Forest Ecosystems (נטען כי  שיתפה פעולה עם המבוקש) מסרה שלא עמדה בראש החברה ושאינה מכירה אותה. 
2. קנבסקי-מנהל כספים (תיאם את נטילת ההלוואה מבנק ROSBANK וביצע העברות בנקאיות בחשבון Barvika Village) מסר כי:
· בין התאריכים נובמבר 2005 ועד מאי 2009 עבד בחברת MIZN  בתפקיד של מנהל הכספים. כאשר הגיע לחברה, המנכ"ל היה סאבלי, שהיה בתפקיד עד קיץ 2007.
· זפרודנוב אלכסנדרוביץ' החליף את סאבלי בתפקיד, ואחריו אדם בשם סולודניקוב ואדימוביץ'.
· בתקופה שבין 2005 ועד לעזיבתו של סאבלי מMIZN, היו לו יחסי עבודה עם סאבלי, שהיה הממונה הישיר שלו. חברת MIZN  הייתה מעורבת בגיוס כספים והשקעתם ביחידות נדל"ניות באיזוק מוסקבה. חברת MIZN, בבסיס החוזה שלהם עם Barvikha Village, הייתה אחראית על גיוס הכספים לטובת הפרויקט. מקורות הכספים המרכזיים למימון הפרויקט היו ההלוואה שנלקחה מבנק רוזנבק, חברה נוספת בשם Grand Invest Bank, ובנק בשם Pervyi Respublikanski Bank. כמו כן, למקורות אלו הצטרף מימון מצד אנשים וישויות משפטיות, שרכשו זכויות בנייה במתחם הפרויקט. 
· לפני סיכום עסקת ההלוואה עם רוזנבק, במשך מספר חודשים הנהלת החשבונות בMIZN הכינה חבילת מסמכים עבור החברה, ובה מסמכים המתארים את תכנית הפיתוח והמימון של הפרויקט. מסמכים אלו הועברו לבנק. פקידי ביצעו משא ומתן מתמשך עם סאבלי ועובדים נוספים בMIZN, וכן עם נציגים של מחלקת הלוואות והשקעות של הקבוצה עצמה, MIEL, שנוהלה בידי אדם ושמו סרגיי איבנוב. 
· בהתבסס על תוצאות המשא ומתן, העניק הבנק, תחת הסכם ההלוואה, אשראי בשווי 20,000,000 דולרים אמריקניים. הוא וסאבלי סייעו בהבטחה כי הסכום שהוענק ישמש את המטרה לשמה ניתן- מימוש פרוייקט Barvikha village. 
· הוא לא יודע אם מנהל Barvikha Village, פרולוב, השתתף בדרך כלשהי במשא ומתן על תנאי עסקת האשראי. 
· הבטחונות שניתנו בעבור העסקה הם: משכון שטחי קרקע וערבונות של החברות  MIEL  Real Estate, MIEL-ZS, MIZN, חברה בשם Gold Mile והערב היה סאבלי עצמו.
· בהקשר להגדרת השווי של יחידות הנדל"ן בפרויקט, קנבסקי הסביר שלפי מתודולוגיית ניהול הפרויקט שאומצה ב-MIZN, תקציב הפרויקט (כמו פרוייקטים אחרים),  אשר כולל את סעיף המכירות, גובש ואושר על ידי מי שהיה ראש הפרויקט בעת ייזומו, סאבלי.
· סאבלי מינה אחראי על הפרויקט כבר בשלב הייזום, אך הוא אינו יודע מהי זהותו, כיוון שעמו עבד סאבלי בעצמו שלמד את התכנית העסקית, תיקן את התכנית ושלח הלאה לשיפור. 
· כדי להשלים את תהליך הייזום ואת התכנית העסקית לפרויקט, פותחה תכנית עסקית הכוללת תקציב שאין בו מימון חובות.
· בסיום הכנת תכנית המיזם, בתקציב היו כלולים הוצאות על רכישת הקרקע, מחיר ראשוני של בנייה, הוצאות שיווק ושירות, הוצאות אדמיניסטרציה, מיסוי,] רווחים ממכירות. קנבסקי לא יודע כיצד התמחור הראשוני של הפרויקט חושב. הוא לא השתתף בתמחור אף אחד מסעיפי תקציב הפרויקט. הוא לא יודע מי כן השתתף בתמחור הראשוני של הפרויקט. בחינת הרווחים של הפרויקט לא נעשתה איתו גם כן, אלא עם מומחים  בשיווק ובנדל"ן. הוא אינו יודע אם היו אלו מומחים מתוך קבוצת MIEL או מומחים חיצוניים, ייתכן שכן נעשה שימוש במומחים חיצוניים לשם האובייקטיביות. 
· התכנית התקציבית אושרה על ידי מנכ"ל MIZN (סאבלי), וקנבסקי הנוחה לבחון תקציב זה, כמנהל הכספים, כדי לחשב את הכמויות, את מגבלות הזמן, ואת העלות הכרוכה בהחזרי ההלוואות לבנקים בעבור מימון הפרויקט. 
· כאשר הוא השתלב בעבודה על הפרויקט, קנבסקי נחשף לתזרים המזומנים מבלי לכלול מימון חובות בתקציב. על בסיס תזרים המזומנים הוא יכול היה לראות את סכומי הכסף כתוצאה ממכירת היחידות בפרויקט. וגם את הסכומים של ההוצאות הצפויות ביישום הפרוייקט. הרווחים מהפרויקט חושבו מתוך הסכומים של ההכנסות פחות ההוצאות, ללא חישוב בהוצאות על לקיחת ההלוואה. הוא הוציא לאאוטסורסינג את חישוב עלויות החזרת ההלוואה.  תפקידו היה מוגבל לחישובים מתמטיים של הסכום שצריך למשוך דרך האשראי כדי לכסות את הגרעון בתקציב הפרויקט בשלב ההתחלתי, כיוון שההוצאות עברו את ההכנסות ממכירת היחידות.
· בנוסף, המשימה שלו כללה הכנה של מסמכים עבור בקשת הלוואה לבנקים. הוא הכין את המסמכים הכוללים מידע לגבי MIZN, כלווים עתידיים, ובהם מידע על פעילויות החברה, כולל הקניין שלה. הוא מסר את חבילת המסמכים הזו לסאבלי, וסאבלי יכול היה לגשת איתם לכל בנק. הוא טוען שלא ידע מי מייצג את MIZN  בעת סיכום העסקה עם רוזבנק. ההחלטה להשתמש בנכנסים ניידים של MIZN התקבלה על ידי סאבלי בלבד.
· החברה MIZN, כמשקיעה, שלטה על תהליך הבנייה ועל הוצאות ההלוואה באמצעות חברת Barvikha Village. חברה זו נהגה להעביר לMIZN את הדוחות הכספיים. 
· הוא שמע על החברה  Ecosystemsבהקשר לעבודות שבוצעו בפרויקט. הוא לא מכיר את מנהליה או עובדיה. 
178. חתימת החוזים מיום 4.07.2006 ומיום 12.06.2006 ועיקריהם:
החוזה מיום 4.07.2006 הוא חוזה השקעה, אשר נחתם בין חברת Barvikha Village  שיוצגה על ידי פרולוב, ובין חברת MIZN שיוצגה על ידי סאבלי. עיקר החוזה הוא כי MIZN מתחייבת להשקיע כספים לבניית הפרוייקט. 

החוזה מיום 12.05.2006, אשר נחתם בין חברת Barvikha Village  שיוצגה על ידי פרולוב, ובין חברת Ecosystems שיוצגה על ידי סאבלי. עיקר החוזה הוא כי כל הכספים אשר יתקבלו מMIZN, יושקעו על ידי Barvikha Village בחברת Ecosystems. פרולוב טוען כי מדובר במסך בין שתי החברות, שיוצגו על ידי סאבלי.

179. סאבלי עבד בענף Real Estate של MIEL בין 1997-2007 בתפקידים ניהוליים. לא ברור מתי קיבל על עצמו את תפקיד המנכ"ל. 
על פי עדותם של פרולוב, קוליקוב וקנבסקי- ההלוואה שנלקחה היא לצורך פרויקט Barvikha village.
180. התקבלו ראיות לקבלת כספים במזומן (קבלות) מאנדרייב.
181. התקבל מאזן של חברת GrandInvest.
182. סה"כ הסכום שנגנב מחברת Barvika Village ומהמשקיעים במסגרת פעילות המרמה:
מהמשקיעים נלקח סכום של 85,917,235 רובל

מהקבוצה, באמצעות חברת הקש 460,000,000 רובל 

סה"כ סכום של כ9.18 מליון דולר. 
Card with sample signatures and seal imprint- account holder GrandInvest-5.3.2007- 

התקבלו ראיות אשר מצביעות על מסמכים שנחתמו על ידי אדם בשם ניקולסקי, שדרכונו נגנב באותה תקופה, אשר טוען שאין לו קשר לחברת הקש, וחתימותיו (המזויפות ככה"נ) נמצאות על מסמכים ככה"נ הקשורים להתנהלות פיננסית של GrandInvest. 
סעיפי אישום

עבירת המרמה בדין הפלילי הרוסי – 
Article 159(4) Fraud

  (4) Fraud committed by an organized group or on an especially large scale, or if it has led to a person's disentitling of his home accommodation – shall be punished by deprivation of freedom for a term of up to ten years with or without a fine in an amount of up to one million Rubles, or in the amount of a labor wage or other revenue of the convicted person for a period of up to three years and with or without limitation of freedom for a term of up to two years.

חומרים שעדיין חסרים (לאחר בחינת החומרים המשלימים)

183. נבקש לדעת האם חקרו את הקורבנות הנוספים (שמותיהם מופיעים בהחלטה מיום 14.03.2013 לאחד תיקים)- לא נמצא. 
184. האם נגבו הודעות מהמעורבים הבאים ואם כן מה מסרו:
3. Yakhontovaמנהל חברת Miel-ZN (מהעדות של פרולוב עולה כי הוא היה סגנו של המבוקש). לא קיים בחומר הראיות.
4. Arkhipova L.A ראש מחלקת מכירות בחברת Barvika Village. לא קיים בחומר הראיות.
5. Borisova Nadezda – עובדת חברת Barvika Village עדות לא קיימת בחומר הראיות.
6. Arkhipova Liudmila – מנהלת בחברת Miel  שנפגשה עם אנדריב עדות לא קיימת בחומר הראיות.
7. Pashkevych – מנכ"ל MIZN (כנראה לאחר שהמבוקש פוטר). עדות לא קיימת בחומר הראיות.
185. בחומר המצורף מתואר הסבר של החוזים שנחתמו בין החברות השונות לבין אנדריב. האם שאר הקורבנות גם כן חתמו על שלושה חוזים כפי שעשה אנדריב ואם כן שיציינו את מועד החתימה (מחומר הראיות כן עולה ששאר הקורבנות נדרשו לחתום על חוזה מול חברת GrandInvest) .  לא נמצא בחומר הראיות. 
186. אנדריב, בתלונתו מציין כי הוא הגיש תביעה אזרחית - האם אכן הוגשה תביעה אזרחית ומה תוצאותיה. לא מופיע בחומר החדש. 
עבירות מקבילות
סעיף 415 לחוק העונשין תשל"ז-1977
קבלת דבר במרמה - "המקבל דבר במרמה, דינו - מאסר שלוש שנים, ואם נעברה העבירה בנסיבות מחמירות, דינו - מאסר חמש שנים".
רף הענישה

רף הענישה המקסימלי לעבירה ברוסיה הוא 10 שנות מאסר, ואילו רף הענישה לעבירה בישראל הוא 5 שנים. 
התיישנות

לפי בקשת ההסגרה, העבירות לא התיישנו עפ"י החוק הרוסי. 

העבירות בוצעו בין השנים 20.02.2007-21.02.2008 ולפי סעיף 9(א)(2) לחסד"פ תקופת ההתיישנות היא 10 שנים, ולכן העבירות לא התיישנו.
תושבות ואזרחות
סאבלי רכש אזרחות ישראלית לאחר ביצוע העבירה (התאזרח בשנת 2011), על כן לא היה אזרח ותושב ישראלי בזמן ביצוע העבירה.

סיכום והמלצות

ניכר לפי חומר הראיות כי סאבלי העמיד בראשן של חברות בשליטתו מנהלים פיקטיביים, ובעצם ניהל את החברות בעצמו. ישנן אינדיקציות רבות לפעילות פלילית של סאבלי: החברה לחברה שהקים לצרכים לא ברורים(ecosystems), גביית התשלומים בעבור הדירות במזומן, מאפייני העסקאות מול הלקוחות (העברה מיידית של מלוא הסכומים), לקיחת ההלוואה ללא צורך ברור, הפרת תנאי ההלוואה (העברת כספים למוטב שלישי), זיוף החתימות, אי עדכונו של יו"ר הדירקטוריון בנעשה, הערפל סביב חברת הקש (לכאורה) GrandInvest,  המעבר המיידי לישראל.

לדעתי, יש יסוד רב להניח כי סאבלי היה מעורב בפעילות פלילית, וכי הרף הראייתי הנדרש להגשת עתירת הסגרה מתמלא.

חוות דעת זו מתבססת על חוות דעתה של עו"ד רותי פאוזנר.

אהוד לזר, מתמחה

המחלקה לעניינים בינלאומיים
�מוזר


�???


�האם נחקר כחשוד?  


�אם כי מונה לאחר פרישתו של פרולוב שטען שהפכו אותו לבובה.


�במקרה הטוב עצימת עיניים


�???
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